
Zapisnica l.712013 

zo zasadnutia VMC l.4 konaneho dna 01.07.2013 v zasadacej miestnosti Mestskeho 

uradu v Prdove, Jarkova 24. 

Zasadnutie VMC sa zacalo privitanim p. Mgr. Langovou Janette predsedkyilou VMC, ktoni 
privitala prltomnych poslancov, PhDr. Ivana Benka, Stanislava Gregu, Ing. arch. Viktora Tkacika, 
obCanov a zastupcov jednotlivYch odborov MsU. PrltOmnl boli informovani 0 priebehu zasadnutia 
posledneho MsZ . 

Skladba (obsah) zAznamov vy-boru VMC c.4 je taky-to: 

I. Poziadavky pritomnych ob&nov. 

II. Odpovede na poziadavky ob&nov. 

III. Na vedomie. 

IV. StanoviskB VMC 4. 

Cislo spisu: 

Doslo: 

Ce:Kom: 

Evidencne cislo doslej paSty: 

t 6 -07- 2013 

V. Oznamenia 

VI. Intemetove poziadavky. 

VII. Poziadavky VMC. 

VIII. Odpovede na poziadavky vznesene na MSZ 

IX. Pnlohy. 

Pritomni zastupcovia mesta na zasadnuti : 

Sekcia majetkovo ekonomicka Kicurova Gabriela 

Sekcia Stavebneho u.radu a urbanistiky Ing. Sykorova 

Sekcia strategickeho rozvoja: Cubica Lacinova 

SVSaVC, ODD VPC Mgr. Ole jar, Ing.Brtkova 

SVSaVC -odd. VPC lng. JUlia Brtkova 

MsP: Compef Peter 

Pritomni oblania: podfa prezencnej listiny 



I. Požiadavky prítomných občanov 

317. Emil Osavčuk,K amfiteátru, Prešov 

1.  

 

2. Žiadam vedúceho odd. MKaPV, aby poskytol právnu normu alebo smernicu primátora 
mesta Prešov: 

A. Kedy vedúci odd. môže používať faksimile. 

B. V ktorých prípadoch a za akých podmienok. 

C. Ktorých pracovníkov poveril primátor, že môžu používať faksimile bez jeho 
súhlasu. 

3. Zabezpečiť, aby na zasadnutiach výboru MČ č.4 bol vždy prítomný vedúci odd. VPČ až do 
skončenia schôdze. Dňa 10 mája odišiel zo schôdze  o 15.45 h. Dňa 1. Júla nebol prítomný 
na schôdzi. 

4.  Požadujem zverejniť zoznam ulíc MČ č.4, na ktorých boli urobené výtlky za 50 000 eur. / 
viď. RO č.3/ 

5. Prečo výbor MČ č.4 neprejednáva odpovede na požiadavky za prítomností občanov? 
Každú odpoveď berie na vedomie a k oprávneným požiadavkám neprijíma žiadne uznesenia 
na odstránenie problémov. Prečo? 

6. Oddelenie VPČ nerešpektuje uznesenie Mestského zastupiteľstva z 18. Marca 2013. Viď 
RO č.3 v tomto znení: 
„ Údržba detských zariadení, telovýchovných zariadení, lavičiek, pieskovísk 
a ostatných zariadení pre výbory č. 1 - 7 po 7 000 €.“ A nie vybudovanie nového 
detského zariadenia vo vnútrobloku Grešova 14-20? 

 



Dôkaz: Fotto vnútrobloku Grešová č.14-20 pred realizáciou NOVÉHO DETSKÉHO 
ZARIADENIA na trávnatom poraste. / na zelenej lúke. / 

 

Dôkaz: Fotto vnútrobloku Grešová č.14-20 po REALIZÁCII NOVÉHO DETSKÉHO 
ZARIADENIA. Podľa dostupných fiktívných podkladov bolo vynaložených 4.525,56 € t.j. 
136. 633 Sk. Celkové náklady na likvidáciu 6,522,96 € t.j 196.510 Sk. Takto sa efektívne 
využívajú verejné prostriedky občanov MČ č.4 

 



7. Na oddelení VPČ majú taký to systém práce: 

a) Najprv zaplatia za práce, ktoré neboli urobené za 7 000 € / viď RO č.4 / do 6. Mája 
2013 vo vnútrobloku Grešová č.14-20 a na ulici Zápotockého. 

b) Prečo odd. VPČ nemá k dispozícii doklady z roku 2012 a 2013? Na žiadosť občana 
začne robiť zber potrebných podkladov? Na už vybudovanom detskom zariadení? 

c) Za normálnych podmienok, ak by sa dodržiaval inštančný postup odd. VPČ 
požadované doklady by malo. Na odd. VPČ panuje chaos a stagnuje odborná 
zodpovednosť. Na základe akého uznesenia ste p. Olejár zaplatili faktúru za presun 
trepáčov na Grešoovej ulici č. 14 -20 ?  

8. Prečo v parku Lesík delostrelcov nebola odstránená jama do dnešného dňa. Požiadavka 
z roku 2012, pod č.317/4/2012. 
Dôkaz:Fotto

 

9. Poslanci MsZ, ktorí sú členmi výboru MČ č.4, negujú uznesenie, ktoré schválili na MsZ. 
Schválili údržbu detských zariadení viď. uznesenie z 18. Marca 2013, číslo 344 a nie 
vybudovanie nového detského zariadenia vo vnútrobloku Grešová č.14-20. Dali súhlas 
na preplatenie prác, ktoré v danom čase neboli urobené a nie sú urobené do dnešného dňa. 
/RO č.4/ Páni poslanci , v mútnych vodách sa niekomu dobre loví. Do vnútrobloku 
Grešová č.14-20 zbytočne investovali na demontáž detského zariadenia a vybudovanie 
nového detského zariadenia v roku 2012 a v roku 2013 6.522,96 € t.j. 196.510 Sk. Na 
občanov , ktorí bývajú v rozptyle kašlete. Nemajú občiansku vybavenosť do 400 m 
a ani MHD. Nenašlo sa v roku 2012 ani v roku 2013 2.400 € na presmerovanie linky MHD 



č.15, ale na TREPÁČE ÁNO. Pani Langová sa venuje len vnútrobloku Grešová 14-20.  
Rieši presun trepačov z bodu „A“ do bodu „B“ za 79,75 € t.j. 2403 Sk a dala zaplatiť 
z verejných prostriedkov, bez súhlasu VMČ č.4 a MsZ. 
       Podľa zákona č.357/2004 Z.z. o verejných funkcionárov. Podľa tohto zákona verejný 
funkcionár ma prinášať prospech pre všetkých občanov a nie v prospech jemu blízkym 
osobám. 
        Presun trepáčov na koberce mal zabezpečiť správca Bytové družstvo a zaplatiť s fondu 
opráv a nie verejný činiteľ pani Langgová, predsedníčka VMČ č.4. 
Dôkaz: Protokol. Prečo protokol nemá dátum, kedy bol podpísaný medzi p. Langovou , pani 
Haltmanovou a pánom Semanom. 

 

10. Jeden občan obvodu mesta Prešov č.4, nezmení myslenie a štýl práce výboru MČ č.4, 
ale občania volebného obvodu č.4 ÁNO.   

VMČ požaduje odpoveď na bod č.2 od MKaPV na bod. č.3  od vedúceho odd. VP. 

Na bod č.5 : VMČ prejednáva odpovede na požiadavky  občanov, ak sú dotyční prítomní na 
zasadnutí, ak nie, nevidí na to dôvod. Ak majú občania záujem vedieť, ako sa riešil konkrétny 
problém, VMČ  odpovedá na požiadanie. K RO č.3 na výtlky VMČ 4  vyčlenil 20 000 € 
http://www.presov.sk/file/18339/zapisnica_z_xxxiv._riadneho_zasadnutia_mestskeho_zastupitelstv
a_v_presove__ktore_sa_konalo_dna_18.3.2013.pdf.  



Na Ul. Grešova 14-21 nebolo vybudované nové detské ihrisko. 
 
318. Dušan Dajča, OZ Táborisko, Sládkovičova 10, Prešov: 

1. Neprišla odpoveď na požiadavku či mesto funguje podľa certifikátu ISO  9001 – nakoľko 
nemá zmienku o pohybe 670 -680 tisíc €. Odpoveď uznávam aj v zápornom výsledku. 

VMČ požaduje odpoveď od Sekcie vnútornej správy a verejných činností. 

319.Ernest Kahanec,  Prešov – doručil p. Dajča: 

1. Opätovne urgujem nečinnosť mesta Prešov vo veci neriešenia havarijného stavu „ Oporného 
múru“ na ulici Vajanského v Prešove. 

2. Žiadam o orezanie ( zrezanie ) stromu rastúceho v tesnej blízkosti „ Oporného múru“ na Ul. 
Vajanského v Prešove. 

VMČ požaduje informácie o stave riešenia problému príslušných odborov a zároveň 
žiada stanovisko o závažnosti problému a jeho riešenia. Orezanie resp. výrub stromu 
posúdiť VPČ a informovať občana a VMČ.  

Bod č.4 vyjadrenie SSÚaU.  

320. Štefán Kajňák, Prešov: 

1. Ulica Budovateľská – Námestie 1. Mája nikto nekontroluje kvalitu opravy chodníka 
a vykonaných prác? 

2. Prečo musí čistiť priľahlý chodník k nehnuteľnosti na ulici Budovateľskej? Podľa akej 
normy? Prečo to nemôže byť zverejnené v periodiku vydávaného mestom. 

3. Žiada zvýšiť kontrolu preberania stavieb pracovníkmi mesta sú nepostačujúce. 

VMČ požaduje prekontrolovať chodník v uvedenej lokalite a výsledok oboznámiť VMČ. 
Nech príslušná sekcia oboznámi VMČ všeobecne o termínoch ukončenia t.j. kedy boli 
dané do pôvodného stavu s výsledkom kontroly a z menom pracovníka, ktorý kontrolu 
vykonal.  (Bod č.1-3) 

Bod č.2 príslušná sekcia nech informuje občana a o zverejnení v periodiku je zmienka 
v predchádzajúcom texte. 

321. Božena Podrazová, Pavlovičovo námestie č.40 , Prešov: 

1. Janka Borodáča výtlky – kedy budú opravené. 

2. Pavlovičovo námestie č.41-45 výtlky – kedy budú opravené? 

3. Za mostom na ulici Škultétyho sa nachádza zlomený Agát – bolo by potrebné preveriť či pri 
jeho zlomení nedošlo k takému poškodeniu, aby ho nebolo potrebne zrezať z hľadisko 
bezpečnosti. 

4. Kanalizácia na Pavlovičovom námestí – stále zapácha.  



VMČ žiada informovať k bodom č.1-2 o postupe pri oprave výtlkov ( zoznám ulíc, ktoré boli 
opravené a v akom rozsahu, keďže VMČ č.4 schválilo z rezervy VMČ 20 000 € na opravu 
výtlkov.) 

K bodu č.3 vyjadrenie oddelenia VPČ. 

K bodu č.4 sa čaká došla odpoveď. Viď. 

 

322. Feledíková Helena, Štúrová, Prešov: 

1. Ako je to s pozemkom pri KRPZ na ulici Štúrovej? 

2. Po búrke došlo k zaplaveniu pivníc na ulici Štúrovej. Predpoklad je, že sú upchaté 
kanalizačné vpuste na ulici. 

3. Na ulici Štúrovej jazdia auta v protismere. 

4. Je potrebné riešiť statickú dopravu na ulici Štúrovej. 



5. Kde sú venčoviská v meste Prešov? 

6. Platba za psa je v nepomere a to hlavne pre dôchodcov a invalidných dôchodcov, nakoľko 
vo veľa prípadoch je to ich jediný spoločník. 

7. Požiadavka predostretá za p. Kundráčikovú, ktorá býva pri KRPZ na ulici Štúrovej, ktorá 
požaduje aby si KRPZ zabezpečilo oplotenie tak, aby ak hrajú ich príslušníci Futbal, tak aby 
im lopta nepadala do jej záhrady a nepoškodzovala jej úrodu a majetok. 

VMČ žiada zvolať spoločné jednanie primátora mesta, riaditeľa KRPZ a výboru VMČ 
č.4 aj so zástupcami občanov. Požiadavku postúpiť na sekciu SVSaVČ. 

K bodu č.3 postúpiť MsP a na DI OO PZ Prešov. 

K bodu č.4 

 



K bodu č. 5-6 nech sa vyjadrí SME. 

K bodu č.7 nech mesto upozorní KRPZ. 

323.Alberty Peter, Pavlovičovo námestie , Prešov: 

1. Dňa 17.06.2013 v čase cca 17.30 bol kontaktovaný p. Mihokom z VVaK aby ukázal, kde 
dochádza k úniku smradu kanalizácie na Pavlovičovom námestí, prečo VVaK nepožiadalo 
mesto o toto upresnenie. 

2. Pri novom Internom pavilóne v nemocnici je zle vyriešený prístup pre imobilných občanov. 

3. Prečo do dnes nikto neodpovedal na otázku prečo boli minulý rok vynaložené peniaze na 
opravu parku v NS Centrál a toho roku boli znova preinvestované v tom istom duchu. 

4. Orezať kríky na Pavlovičovom námestí v okolí železnice. 

VMČ k bodu č.1 vyjadrenie SVSaVČ a taktiež k bodu č.2 upozorniť NSP Prešov. 

Nech odpovie VMČ č.2. 

Bod č.4 zabezpečiť orezanie prostredníctvom ŽSR. 

324.Cyril Jurč, 17. Novembra , Prešov: 

1. Poškodená kanalizácia na ulici 17. novembra 2-64. 

2. Výtlky na cestách. 

3. Prostredníctvom periodík v meste oboznamovať občanov s prepravným poriadkom MHD, 
jeho zmenami. Zmenami a znením VZN. 

4. Pitná voda – úroveň CA je vysoká. 

VMČ opätovne žiada preveriť kamerovým systémom kanalizáciu a stav oboznámiť mestu, 
ktoré príjme stanovisko k vyriešeniu situácie a odpovie občanovi a VMČ. 

Bod č.2 spomínaný v predchádzajúcom texte. 

Bod č.3 nech príslušná sekcia zabezpečí informovanie občana prostredníctvom periodík 
mesta. 

Bod č.4 opätovne preveriť VVaK a úroveň znížiť k minimálnej hranici. Stav Ca vo vode 
preveriť v oblasti VMČ č.4 a nie v iných častiach mesta a o výsledku informovať VMČ 
č.4.  

325.Tomčová, Vodárenská č.34-35, Prešov: 

1. Ulica Vodárenská je rozbitá je potrebná komplexná rekonštrukcia – kedy? 

2. Chcem odpredať mestu pozemok pod cestným telesom, ktorý je v mojom vlastníctve na 
parcelách číslo 9693/10 LV 4194,6094 má mesto záujem? 



3. Prečo nezachádza MINIBUS MHD na ulicu Vodárenskú, prečo nie je zriadená linka MHD 
na do tejto lokality? 

4. Prečo je problém s výstavbou na pozemkoch 1353/201, 1353/202? Nemôžme ich predať. Je 
možné ich použiť na výstavbu trebárs Záhradnej chatky? 

VMČ požaduje odpovede k bodom č.1 a 2 od SME. K bodu č.3 nech sa vyjadrí DPMP.  

326. Ing. Marek Varga, ved. odd. MTZ MsP Prešov: 

1. Požiadal VMČ o spolufinancovanie z rezervy VMČ pri zriadení kamery MKS Prešov  na ulici 
17. novembra v sume  2 000 €. 

VMČ zaujme stanovisko v nasledujúcom zasadnutí VMČ. 

II. Odpovede na požiadavky občanov 

332. Doručené odpovede od jednotlivých sekcii MsÚ č.142/4/13, 156/4/2013, 135/4/13, 130/4/13, 
125/4/13, 133/4/13, 75/4/13, 76/4/13, 78/4/13, 81/4/13, 83/4/13, 86/4/13, 87/4/13, 90/4/13, 
109/4/13, 110/4/13, 94/4/13/88/4/13/99/4/13/,102/4/13, 54/4/13, 25/4/13, 385/2012, 151/4/13, 
120/4/13, 146/4/13. 

 
VMČ berie na vedomie. Výbor požaduje od prítomných občanov, ktorí nesúhlasia 
s odpoveďou MsÚ aby svoj nesúhlas vyjadrili, prekonzultovali z výborom VMČ a následne 
výbor zaujme príslušne stanovisko. Zároveň neprítomní občania môžu vyjadriť stanovisko 
prostredníctvom mailu, kde znova VMČ zaujme príslušne stanovisko. 
  

III. Na vedomie 

209. Mesto Prešov – list č. R-283/2013 – Odpoveď na požiadavku XXXVI/2013/97 – vo veci 
opravy oporného múra na ulici Vajanského. (list v archíve zápisnice). 
 
VMČ berie na vedomie. 
 
210. SSR – list č. R-353/2013 – Odpoveď na požiadavku č.96/4/13 – vo veci oporného múru na 
ulici Vajanského a požiadavky č.136/4/13 – vo veci urgentného riešenia požiadavky informácie 
o stave tejto investície. (list v archíve zápisnice). 
 
VMČ berie na vedomie. 

 
211. Mesto Prešov – list č. B/6927/2013- SE – Verejná vyhláška, ktorou sa doručuje stavebné 
povolenie stavby: NADSTAVBA BYTOVÉHO DOMU NA UL.17.NOVEMBRA 170,172,174 
v Prešove. (list v archíve zápisnice). 
 
VMČ berie na vedomie. 
 
212. SVSaVČ – list č. 4167/2013 – Odpoveď na žiadosť o vyjadrenie k PD pre vydanie územného 
rozhodnutia pre líniovú stavbu“ Prešov – Verejná telekomunikačná sieť – Ul. Arm. Gen. Svobodu, 
Ul. Solivarská (LEAR). (list v archíve zápisnice  
 
VMČ berie na vedomie. 
 



213.Mesto Prešov – list č. BT/2013/9231- Obnova RS Prešov – Vodárenská – stanovisko 
k dokumentácii pre stavebné povolenie. (list v archíve zápisnice). 
 
VMČ berie na vedomie. 
214. SSR – list č. R-9311/2013 – Obnovenie predprojektovej a projektovej prípravy stavby „ 
Úprava Jarkovej ulice“ – uznesenie č.390/2013 zo dňa 03.06.2013 z XXXVII mimoriadneho 
zasadania MsZ v Prešove – žiadosť o doplnenie dokladov a kópie ZoD na vypracovanú urbanistickú 
štúdiu. (list v archíve zápisnice). 
 
VMČ berie na vedomie a požaduje uvedené materiáli doručiť aj VMČ č.4. 
 
215. SSÚaU – list č. Bú8973/2013 – Odstúpenie požiadavky č.392/4/12 zo dňa 3,12,2012 VMČ č.4 
vo veci predloženia Urbanistickej štúdie Ul. Tarasa Ševčenka, Zápotockého, Kúpeľná č.7 a č.9 v 
Prešove. (list v archíve zápisnice). 
 
VMČ berie na vedomie a požaduje uvedené materiáli doručiť aj VMČ č.4. 
 
 

IV. Stanoviská   

155. SSR vyžiadanie stanoviska VMČ č. 4 k žiadostiam na osobitne určenie prevádzkového času. 
 
1/   Realitná kancelária GARANT REAL, Hlavná 134                                Po – Pi      09.00 h – 17.00 h                                   

GARANT REAL, s.r.o., 080 01 Prešov                                                  So, Ne       zatvorené 

      nová prevádzka      

 

2 /  Bar „KORZO PRESHOW“, Hlavná 72                                                  Po – Štv.   10.00 h – 22.00 h                                

FENIXDECOR, s.r.o., 080 05 Prešov                                                    Pi              10.00 h – 05.00 h 

      nová prevádzka                                                                                       So              18.00 h – 05.00 h 

                                                                                                                      Ne               zatvorené 

VMČ nemá námietky.  
 

156. Oľga Kiššová, Moyzesová 52, Prešov – žiadosť o odkúpenie časti pozemku č. KN C 773 
zapísaná na LV č.6492. 
157. Erika Šebejová, Peter Šebej, Vajanského č.63, Prešov – žiadosť o odkúpenie časti pozemku č. 
KN C 773 zapísaná na LV č.6492. 
158. Magdaléna Brtková, Metodova 18, Prešov – žiadosť o odkúpenie časti pozemku č. KN C 773 
zapísaná na LV č.6492. 
159. Ing. Karol Schneider, Oravská č.2, Prešov – žiadosť o odkúpenie časti pozemku č. KN C 773 
zapísaná na LV č.6492. 
VMČ požaduje od SME aby uvedené žiadosti o odkúpenie zakreslila do kat. mapy 
a predložila na VMČ a nasledovne výbor zaujme stanovisko. 
 
 
 
 



160.Návrh dopravného značenia na ulici 17. Novembra. 
A: 

 
B:

 
 
VMČ navrhuje prílohu B. 
 
 



 
161. Návrh dopravného značenia Táborisko. 
 

 
VMČ súhlasí. 
 



 
V. Oznámenia 

 
 



 
VI. Internetové požiadavky  

Píšem Vám na základe dnešného telefonického rozhovoru. 

5. P. Primátor Hagyari mi dal kontakt na kolegu s technických služieb a on následne na Vás. 
Jedná sa o pieskovisko na Ul Tarasa Ševčenka 6 a 8 v Prešove, za bytovkou. Pieskovisko je 
v zlom stave. Nakoľko na ul. máme nové prírastky detičiek vo veku 2 a 3 rokov, bola by 
som rada a nielen ja, aby sa pieskovisko dalo do poriadku. V noci nám behajú v okolí 
mačky, na pieskovisku sa nedá hrať, je tvrdé a rastie v ňom burina. Ako som Vám 
spomenula, od pondelka nebudem v Prešove.  Cca mesiac budem doma v Žiline u mami, 
takže na emaili nebudem. Prosím keby ste niečo potrebovala kontaktujte ma na tel.č. 
0901706691.  Odpoveď mi prosím pošlite na email zanet.kramarova@zoznam.sk, keď sa 
vrátim prečítam si.  Ešte raz vrelá vďaka za Váš čas a snahu. 

S pozdravom a úctou Žanet Kramarová Rupp. 

VMČ zaujať stanovisko VPČ, vyčísliť opravu a odpovedať občanovi a VMČ. 

6. Žiadosť o riešenie havarijného stavu na Ul. Hollého a Ul. Šafárikovej požadujú odstrániť 
havarijný stav trčiace drôty , čo by sa dalo riešiť vo veci krytov CO?  Špatia a  sú 
nebezpečné viď. príloha č.1. 

VMČ žiada SME o vyjadrenie sa k CO krytom a zaujať stanovisko k oprave 
nebezpečných častí, ktoré vznikli pri poveternostných vplyvoch a časom. 
 
 

VII. Požiadavky VMČ 

 
6. Opätovne vyčísliť zostatok a spotrebu z rezervy VMČ č.4 ku dňu 10.6.2013, rozpísať  na 

jednotlivé položky.  
7. Požiadavka na SME aby spracovala zoznam všetkých mostov, lávok a priepustov vodných 

tokov, železničných a cestných prepojení na území mesta, ktoré sú v majetku mesta. 
8. Požiadavka na SME vypracovať zoznam ulíc, kde pozemok pod cestným telesom nie je 

v majetku mesta. 
9. Upozorniť ORPZ na bezbariérový prístup do objektu na ulici Vajanského a na poškodený 

chodník pred ich vstupom do objektu.   
10. Dať do poriadku predstaničný priestor od prevádzky NAY a zabezpečiť opravu schodov na 

ulicu Masarykovú a pod staničný priestor. 
11. MsP zabezpečiť monitoring parkovania na ulici Krátkej z dôvodu poškodzovania zelene 

parkujúcimi vodičmi a na dodržiavanie parkovania v ZV. 



 
 

VIII. Odpovede na požiadavky vznesené na MSZ 

 



 

 



 



 
IX. Prílohy 

Príloha č.1. 
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Zapfsal: 
Ing. Mare. 

Mgr. Janette Lang 
Predseda VMC c. 
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